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Jack and Annie are ready for their next fantasy adventure in the bestselling
middle-grade series—the Magic Tree House!

It is a dark and snowy night

when the Magic Tree House whisks Jack and Annie back to colonial times. General
George Washington is about to lead his army in a sneak attack against their enemy. But
now a terrible weather is making the great general question his plans. Can Jack and
Annie keep history on track? The fate of the country rests in their hands!

Visit the Magic Tree House website!

MagicTreeHouse.com
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评论

A &J来到美国独立战争时期，见到了George
Washington，Jack受到Captain委托给他的孩子们带一封信，也就是something to
send~他们看到信上写“Molly and Ben Sanders， Apple Tree Farm， Frog Creek,
Pennsylvania”发现原来他们自己和华盛顿是老乡！
【由于最近时间有些紧迫，所以开始听书了

-----------------------------
The harder the conflict, the more glorious the triumph.

-----------------------------
An unique viewpoint of the the American War of Independence.

-----------------------------
越来越习惯了，据说后面难度会加大，不知道会大到什么程度。

-----------------------------
时间轴问题再次显现，是历史如此还是他们回去成为了历史的一部分

-----------------------------
The harder the conflict, the more glorious the triumph.

-----------------------------
儿童读物，扩充词汇。

-----------------------------
这一系列的书8岁的我一本本都读过了，非常精彩，爱不释手！

-----------------------------
来到美国独立战争时期，见到了那个时期的同乡，得到了任务物品，something to
send. 还见到了华盛顿，听到了他念托马斯.潘的《常识》里面的话来激励革命者。



-----------------------------
It makes you feel couragous because George Washington read the words of Thomas
Paine again -"The harder the conflict, the more glorious the triumph."

-----------------------------
最近刚刚为进行一个项目进行了阅读，还不错，一气呵成！“The harder the conflict,
the more glorious the triumph."

-----------------------------
一般吧

-----------------------------
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